
Referat fra afdelingsmøde den 10-02-2022 

 

Fremmødte: 21 Lejer. 

 

Referat. 

1. Valg af dirigent: Valgt blev Jørgen. 

2. Bestyrelsens beretning: Beretningen udleveret og oplæst. Der var en bemærkning 

til beretningen, at fliserne i bunden af trappetårne er glat når det er vådt. 

Beretningen godkendt. 

3. Fremlæggelse af regnskab og driftsbudget af Rène Stjernholm Lejerbo, vi får en 

huslejestigning på 1,68 % blev efterfølgende godkendt. 

4. Behandling af indkomne forslag: Per fremlagde på vegne af lejerne på Thrigesvej 

nr. 17 et ønske om gårdhavemiljø på den store terrasse på 2 sal. Eks: Bænke, 

borde, kummer, lys. Væksthus, i henhold til vedlagte forslag som blev sendt rundt. 

Begrundelse: socialt samvær, 1 person kørestolsbruger, 1 person mindre mobil, 2 

personers tryghed. Væksthus: helårligt  fællesrum/rygerum, samt social samvær. Vi 

er 5 personer som ikke er mobile i henhold til normaliteten. Såfremt dette er muligt, 

ville det være en stor forbedring af vores livskvalitet. Der kunne ikke på mødet 

tages stilling til forslaget, da der er nogle ting der skal drøftes med fagfolk. Per 

ønsker en begrundelse hvorfor bestyrelsen i afd. 725-0 ikke bakker forslaget op. 

Det vil bestyrelsen behandle på næste bestyrelsesmøde og sæt begrundelsen til 

referat. Per har også sendt forslaget til Organisasionsbestyrelsesformand Ulla-

Helena Jensen. 

5. Valg til afdelingsbestyrelsen: Valgt blev Tina V. Henriksen - Anne-Lise Jørgensen 

og Henrik Larsson. 

6. Valg af suppleant: Valgt blev Anton Tværmose. 

7. Valg af repræsentantskabsmedlemmer: Valgt blev Anne-Lise Jørgensen og Tina V. 

Henriksen. 

8. Afd. 725-0 hjemmeside: Bente viste på skærmen hvordan man kommer ind på 

Lejerbo`s hjemmeside, og hvor der skal klikkes for at komme ind på de sider hvor 

det har med afd. 725-0 at gøre. 

9. Eventuelt. 

 

Referent:  Anne-Lise Jørgensen. 


